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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:3 Upprätthållande av kvalitets- och hållbarhetsstandarder

Boverkets förslag till nya byggregler har stött på betydande motstånd från olika 
intressegrupper, däribland Sveriges Arkitekter, som starkt kritiserar bristen på 
fokus på kvalitet, arkitektur och hållbarhet i de nya reglerna. Med tanke på 
Sveriges ambitioner om en hållbar framtid och behovet av att bygga bostäder 
och infrastruktur som är långsiktigt hållbara är denna kritik särskilt 
relevant. Denna oro har dessutom förstärkts av uppfattningen att de nya 
byggreglerna kan komma att sänka kvaliteten på den svenska byggstandarden 
och därmed försämra boendemiljön. 

Jag undrar hur regeringen avser att säkerställa att de nya reglerna inte bara 
förenklar byggprocessen utan också upprätthåller höga kvalitets- och 
hållbarhetsstandarder. Det är viktigt att regeringen klargör hur man tänker 
balansera dessa motstridiga krav.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson 
följande:

 

Planerar statsrådet och regeringen att verka för införande av kvalitets- och 
hållbarhetsmål i det nya regelverket, och i så fall hur?

………………………………………

Denis Begic (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-13
Besvaras senast
2023-09-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


